
Cpl Ronald Hancock, CD

After 17+ years of service with the Canadian Armed Forces (CAF) and the Corps of Royal Canadian Electrical and 

Mechanical Engineers (RCEME), Cpl Ronald Hancock will retire on 21 July 24.

 

Cpl Hancock enrolled as a Vehicle Technician into the CAF September 2006 In Halifax Nova Scotia as a Step/ Red seal 

Technician.  After Basic training and RCEMES, Cpl Hancock took his first Posting to CFB Gagetown where he spent his 

entire career. Cpl Hancock has seen Borden, Halifax, Wainwright, Medford, Inuvik/Northwest Territories and Sacks 

Harbour. 

Cpl Hancock and his wife Susan are undecided if they will stay in New Brunswick or move back to Lunenburg Nova 

Scotia. For now, they plan to travel to BC to visit their daughter Madison and to Nova Scotia to visit their son Ryan and 

family. They also plan on spending the summer on their boat with their 2 dogs Sprocket and Dudley and enjoying life. 

There will be a DWD Presentation At the Pizza Delight – Bunker (Oromocto Mall location), Friday 10 May 24 @ 1300.

Please send all congratulatory messages, funny stories, pictures etc of time spent with Ronny to CSM Maint Coy, MWO 

Mabey M.P. (matthew.mabey@forces.gc.ca) 

RCEME GEMRC

mailto:matthew.maybe@forces.gc.ca


Cpl Ronald Hancock, CD

Après 17+ années de service au sein des Forces armées canadiennes (FAC) et du Corps du Génie électrique et mécanique 

royal canadien (GEMRC), le caporal (Cpl) Ronald Hancock prendra sa retraite le 21 juillet 2024.

En septembre 2006, le Cpl Hancock s’enrôle dans les FAC en qualité de technicien de véhicules, à Halifax, en Nouvelle-

Écosse. Il est un technicien d’étape/du Sceau rouge. Après l’instruction de base et le programme du GEMRC, le 

Cpl Hancock obtient sa première affectation à la BFC Gagetown, où il fera toute sa carrière. Le Cpl Hancock a connu 

Borden, Halifax, Wainwright, Medford, Inuvik (Territoires du Nord-Ouest) et Sacks Harbour.

Le Cpl Hancock et son épouse Susan ne savent pas encore s’ils resteront au Nouveau-Brunswick ou s’ils retourneront à 

Lunenburg, en Nouvelle-Écosse. Pour l’instant, ils prévoient de se rendre en Colombie-Britannique pour rendre visite à 

leur fille Madison ainsi qu’en Nouvelle-Écosse pour rendre visite à leur fils Ryan et à sa famille. Ils prévoient également 

de passer l’été sur leur bateau avec leurs deux chiens Sprocket et Dudley ainsi que de profiter de la vie.

RCEME GEMRC

Une cérémonie de départ dans la dignité aura lieu au Pizza Delight – Bunker (emplacement du centre commercial 

Oromocto), le vendredi 10 mai  24 à 13 h. Veuillez envoyer tous les messages de félicitations, histoires amusantes, photos, 

etc. du temps passé avec Ronny au CSM Maint Coy, à l'Adjum Mabey M.P. (matthew.mabey@forces.gc.ca)
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